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§ 43 Mötet avslutas.    
 
 
 
§ 37 Mötets öppnande.    
Mötesordförande Mats Bergman hälsade närvarande välkomna och förklarade mötet 
öppnat.    
    
§ 38 Godkännande av dagordning    
Dagordningen godkändes.    
    
§ 39 SGA kommande år 2024. 
Rally-Sara Mejving som är ny SGA inför 2024. Man har jobbat mycket med utbildningarna 
den 16–17 mars. DM reglerna är klara och ligger på hemsidan. Man märker att det är ett 
högt tryck på anmälningarna till utbildningarna. 
 
Radiostyrd- Gunnar Gustavsson, Det är bra kontakt med utskottet sen det kom en ny 
ordförande. Västervik har fått solpaneler, på sin lokal. Sävsjö har fått tillgång till en lokal som 
man får ha hela året, och man planerar att köra 1:10 bilar. 
 
Crosskart- Michael Thomsen, Det har kommit två förare till i Småland som kör crosskart. 
Skillingaryd informerar att man har träningstillstånd för crosskart på sin bana. Man har möte 
med SGA i dom olika distrikten en gång i månaden, det är fem distrikt som har en SGA. 
Det finns även en oro över att man går in och ändra dom tekniska reglerna under säsongen. 
 
Dragracing- Josef Zetterberg, Det har varit mycket lugnt, inga klubbar som vågar arrangera 
tävlingar. Man har fått in några juniorer som vill börja köra, problemet är att det är mycket 
svårt att hitta några banor och tävlingar för dom. Det har inte varit någon kontakt med 
utskottet. 
 
Folkrace-Madeleine Jakobsson, SC-reglerna är klara och ligger på hemsidan. Man känner en 
stor oro över hur anbuden ska fungera ute på tävlingarna i år. Arrangörerna har inte fått 
någon information från utskottet hur det ska fungera, man känner även att man blivit 
överkörda av utskottet angående det nya reglementet. 
 
Bil-O-Torsten Cordes, Informerar att han kommer avgå som SGA nästa år.  Det kommer var 
fyra dm tävlingar 2024. Det finns ett önskemål att det ska bli ett eget utskott i Bil-O. 
Önskemålet framöver är att flera småländska klubbar arrangerar Bil-O. Man ser bra på 2024, 
där även deltagarna har ökat på tävlingarna. 
 
Racing-Pär Hydén, Utskottet fungera bra, man har en förarlicenskurs en gång per år. Det 
kommer att köras några tävlingar på Anderstorp under året, med det är tyvärr färre 
deltagare då startavgiften känns hög. 
 
Miljö-Frankie Larsen, SBF har uppdaterat sin sida och ska nu fungera. Den nya certifierings 
blanketten ligger på Smålandsbf hemsida, det finns önskemål att Miljö intygen ska gälla till 
1/1 varje år, för att det ska vara lättare att se vilka klubbar som behöver förnya sina intyg. 



§ 40 Möte mellan styrelsen och SGA  
Mats informerar om att ha ett fysiskt möte i oktober då dom nya SGA:na tillträder, och även 
en träff i samband i samband med prisutdelningen, detta uppskattades av alla. Det kom även 
upp att man kan ha ett digitalt möte. 
Man gick igenom befattningsbeskrivningen för SGA och kommitteen, där ska den justeras 
lite, och läggas ut på hemsidan. 
 
§ 41 idéer om kontakter med klubbar från styrelse och SGA, kommittéer. 
Vi måste bli bättre på att använda sociala medier, för att nå ut till alla. Distriktet kan ha 
digitala möten med klubbarna. Sportgrenskonferensen kommer bli inställd 2024. 
 
Vi avslutar mötet med att, Roger Engström FS, fick med sig en del frågor av våra SGA som 
han får ta med sig till FS. 
 
§ 42 Nästa möte.    
Söndag den 15 februari kl. 15,00, Årsmöte. 
 
 § 43 Mötet avslutas    
Mats Bergman tackar för mötet och avslutar det.    
    
       
    
    
Vid protokollet    Justeras    

Ann-Marie Nottemark    Mats Bergman   
 


